

AXENS MIDDLE EAST



Almoayyed Tower,
Seef district
3285 MANAMA - Bahrain
Bahreïn
Telephone: +973 1721 6373
Fax:
Site: <https://www.axens-solutions.net>

Category:	Manufacturers
Activities:	Softwares / data management
Markets:	Energy, industrie, multi-markets
Region:	Bahreïn
Participant since:	2022

Axens Catalyst Arabia Ltd. (ACAL) est notre plus récente installation établie pour servir l'industrie du raffinage du pétrole et nos clients de la région et du monde entier avec des catalyseurs d'hydrotraitement. Notre installation a été conçue pour pouvoir fabriquer le catalyseur d'hydrotraitement de dernière génération d'Axens, IMPULSE®. Avec une capacité totale de plus de 3 000 tonnes par an, ACAL est non seulement en mesure de servir le marché régional, mais a également exporté vers l'Inde, l'Australie, la Chine et la Russie, entre autres.

Axens Catalyst Arabia Ltd (ACAL) is our newest facility established to serve the petroleum refining industry and our customers in the region and around the world with hydrotreating catalysts. Our facility was designed to be able to manufacture Axens' latest generation hydrotreating catalyst, IMPULSE®. With a total capacity of over 3,000 tons per year, ACAL is not only able to serve the regional market, but has also exported to India, Australia, China, and Russia, among others.